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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Privatizációs előkészületek az állami erdőgazdaságoknál?” címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Oszkó Péter miniszter Úrhoz .

Válaszát írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr!

Egyre másra látnak napvilágot azok a hírek, mely szerint a Kormány újabb és újabb bújtatot t
privatizációban mesterkedik. Nálunk vidéken ezt úgy szokták mondani, „azért maradnak
még, mert még nem adtak el mindent ".
Az igazság persze — mint általában — csak kés őbb fog kiderülni, de annyi bizonyos, a
viziközműhálózat és a termőföldvagyon után az állami erdőgazdaságoknál is rendre gyanú s
ügyek kerülnek napvilágra .
Tisztelt Miniszter Úr!
Öntől is többször hallhattuk már, hogy mit, miért nem kívánnak kiárusítani, s őt azonnal i
kérdésemre válaszolva nyugtatgatott . Közben minden megy tovább a bújtatott privatizáció
irányába. Átszervezések, összevonások, „holdingosítások”, stb .

A helyzet tisztázása érdekében kérdezem a Miniszter Úrtól :

• Az utóbbi 7 évben összesen mennyi pénzt fordítottak az állami erdőgazdaságok a
vadászkastélyok, vadászházak, vendégházak, luxusirodák, kiállító termek
rekonstrukciójára ?

• Tételesen hol és mennyit költöttek ilyen, illetve a nem termelői infrastruktúra
kiépítésére, vagy rekonstrukciójára ilyen céllal ?

• Milyen forrásokból finanszírozták az ilyen beruházásokat, illetve milyen mértékbe n
csökkentette ez a nyereségüket?

• Pontosan hány km beköt őutat, és erdőgazdasági magánutat újítottak fel a vadászházak,
vadászkastélyok, pihenőházak, oktatási központok, vendégházak körül, illetve azo k
megközelítésének feltételeit javítva?

Várom válaszát!
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